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Urząd Gminy Ożarowice w odpowiedzi na petycję z dnia 04.03.2025r. w sprawie remontu 

dróg „Osiedla" dzielnicy Zendek-Ostrowy informuje:

Podzielamy pogląd, że przedmiotowe drogi nie są w najlepszym stanie technicznym, ale 

nie możemy się zgodzić, że uniemożliwiają codzienne funkcjonowanie mieszkańców. Nie 

podzielamy również zdania, że zostały zmarnowane pieniądze wydane na wyprofilowanie 

i uwałowanie nawierzchni dróg. Przedmiotowe drogi po półrocznej eksploatacji są mniej 

zdegradowane niż po naprawach cząstkowych ubytków w poprzednich okresach. Efekt 

byłby jeszcze lepszy gdyby nie deszczowa pogoda w okresie realizacji robót. Jeżeli chodzi 

o wybór wykonawcy robót to został on przeprowadzony zgodnie z regulaminem zamówień. 

Usługa polegająca na wyprofilowaniu i uwałowaniu nawierzchni dróg tłuczniowych jest 

prostą operacją budowlaną i nie wymagało to większej ilości czasu dla oferentów w celu 

wyceny robot i przedstawieniu oferty. Od wielu lat składamy wnioski do różnych instytucji, 

które mogłyby współfinansować budowy , przebudowy lub remonty dróg. Również na 

przedmiotowe drogi składamy od dziesięciu lat wnioski o dofinansowanie lecz dostajemy 

mało punktów w rankingu ponieważ brak przy tych drogach instytucji publicznych, które 

punktowałyby do oceny. Boisko sportowe to za mało na dobrą pozycję w rankingu. 

Odnosząc się do wydatków własnych na drogi w kwocie około 8 min zł to rachunek 

ekonomiczny jest zachowany. Przy dopłacie około 8 min zł przebudowano około 7 km dróg 

na które uzyskano dofinansowanie. Przy planowanym wydatku na przebudowę dróg 

ul. Jasionek,Spacerowej i Grabowej - około 2 km należałoby wydać około 7 min zł. Jeżeli 

chodzi o wydatki na sołectwo Zendek w zakresie dróg to należy pamiętać, że gmina 

Ożarowice dofinansowała w poprzednich latach przebudowę drogi powiatowej w Zendku 

ul. Główna kwotą ponad 1mln zł. Argumentowanie wydatkami na administrację i 

wskazywanie środków pracowników, które mogłyby stanowić wkład w finansowanie robót 

drogowych jest co najmniej nierozważne, a na pewno dyskredytujące. To tak jakby gmina



namawiała wnioskodawców petycji o przekazanie części swoich zarobków na rzecz 

inwestycji społecznej lub jakiejkolwiek innej. Zarzut, że gmina nie realizuje swoich 

ustawowych obowiązków w związku z art. 20 ustawy o drogach publicznych jest chybiony. 

W przytoczonym artykule owszem jest obowiązek utrzymywania dróg, ale o ich należytym 

stanie technicznym zapisów brak. Dążymy do tego by funkcjonalność i stan techniczny 

dróg był jak najlepszy, ale wymaga to czasu i niezbędnych środków. Nie można nam 

zarzucić, że w zakresie wnioskowanych dróg nic się nie dzieje. Nieprzerwanie od 

kilkunastu lat prowadzone są działania w celu poprawy stanu nawierzchni przedmiotowych 

dróg i dalej będą prowadzone, a doraźnie też na bieżąco likwidujemy powstające 

uciążliwości w ruchu. Analizując treść petycji przestrzegamy i dajemy pod rozwagę 

pomysł zabawy waszych dzieci na drodze. Trzeba myśleć pozytywnie i mieć nadzieję na 

rozwiązanie problemu w sposób zadowalający mieszkańców składających petycję.
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